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روی خط فوتبال د  نیا

ورشکستگی جدیدی در راه است

زنگ خطر برای بزرگان ایتالیا
شهروند| چندین سال پس از رس��وایی کالچوپولی به نظر می رسید 
خبرسازی روزنامه های ایتالیا منحصر به شیطنت ها و گزارش هایی درباره 
کارهای خلاف عرف بازیکنان رم قبل از بازی با زس��کا مسکو باشد؛ آنچه 
یادآور اقدام مشابه بازیکنان این تیم در س��ال 2002 و کشیده شدن پای 
دل پیرو و توتی به پرونده امور غیراخلاق��ی بود. حالا اما جلد روزنامه های 

ایتالیایی، فضایی به تلخی روزهای کالچو پولی را ترسیم کرده اند.
ورشکستگی

تحقیقات کوریره دلواس��پورت نش��ان داده تراز مالی نیمی از تیم های 
فصل جاری سری آ منفی است و در صدر تیم های مقروض، لاتزیو، میلان، 
ناپولی و یوونتوس قرار دارند. کلودیو لوتیتو، باربارا برلوس��کونی، آئورلیو 
دی لورنتیس و موجی به عنوان 4 رئیس و همه کاره 4 تیم به مقروض بودن 
تیم خودش��ان واقفند. در ای��ن بین بده��ی 196 میلیون یورویی میلان، 
205میلیونی یوونتوس، 415میلیونی لاتزیو و 212 میلیون یورویی ناپولی 

نشان از حال وخیم این تیم ها دارد. بخشی از مشکل اما به روسا برمی گردد.
استفاده از پول باشگاه به قصد استفاده شخصی!

این نوع بیماری که زمانی نزد روس��ای تیم های س��ری آ رواج داش��ت 
نه تنها ریشه کن نشده بلکه طبق گزارش های اخیر دوباره شیوع پیدا کرده. 
کلودیو لوتیتو، رئیس لاتزیو بیش از 4 رئیس دیگر متهم به برداشت پول 
از حساب باشگاه به قصد انجام کارهای شخصی است. باربارا برلوسکونی، 
 دختر نخست وزیر ایتالیا که ظاهرا به لطف نفوذ پدر قدرتمندش موفق به

 کنار گذاش��تن گالیانی ش��ده و همه کاره میلان نام گرفته، خودش را از 
هرگونه اتهامی مبرا می داند و بدهی های باشگاه را حاصل دوران گذشته و 

شاید روزهای ریاست گالیانی قلمداد می کند. انگشت اتهام به سوی آئورلیو 
دی لورنتیس، رئیس ناپولی هم نشانه رفته است. این فیلمساز معتبر در 
ایتالیا با وجود تلاش های زیاد هرگز نتوانسته سازوکار مناسبی برای تیم 
جنوبی تعریف کند و در تمام س��ال های حضور ناپولی در لیگ قهرمانان 
و لیگ اروپا، تراز مالی منفی باش��گاه بیش از حد مجاز بوده؛ به حدی که 
پاداش های نق��دی تخصیص یافته به این تیم به خاط��ر حضور در لیگ 

قهرمانان هم زیر سایه این ترازمالی منفی دیده نشد.
امتیازهای منفی

در رده بندی اعلام شده، یوونتوس با 17-، میلان با 16-، ناپولی با 15- و 
لاتزیو با 13- امتیاز در پایین ترین رده حضور دارند. در این جدول 10 تیم از 
20 باشگاه حاضر در فصل جاری سری آ امتیاز منفی دارند و جالب این که 
اینتر معدود تیم بزرگ با تراز مالی مثبت است وگرنه بقیه تیم ها با مشکلاتی 

مواجه هستند که می تواند منجر به ورشکستگی آنها در درازمدت شود.

ش�هروند| مدیرعامل باش��گاه اس��تقلال اگرچه 
روزهای دش��واری را تجربه می کند اما تلاشش بر این 
است که همه چیز را خوب جلوه دهد. در روزهایی که 
بسیاری از هواداران و پیشکسوتان استقلال اعتقاد به 
پایان دوره امیر قلعه نوعی در فوتبال ایران دارند، بهرام 
افش��ارزاده با تجرب��ه مدیریتی چند س��اله در ورزش 
کش��ور همچنان اصلی ترین حامی امیر قلعه نوعی در 
هیات مدیره آبی پوشان است. او البته برخی رفتارهای 
قلعه نوع��ی را تأیید نمی کند اما معتقد اس��ت باید به 
سرمربی استقلال زمان داد تا بتواند برنامه هایش را جلو 
ببرد و تیم را از بحران موجود بیرون بیاورد. گفت وگوی 

»شهروند« با بهرام افشارزاده را در ادامه می خوانید: 
    انگار با برد راه آهن، کمی آرامش به استقلال 

برگشته است...
اس��تقلال تا قبل از این هم آرامش داشت اما برخی 
دوستان س��عی داش��تند چوب لای چرخ ما بگذارند. 
خوشحالم که با برد راه آهن آنها به هدفشان نرسیدند. 
البته من ناراحتی هواداران را درک می کردم. با این حال 
پس از دو بازی تلخ و غیرقابل تحمل ب��رای هواداران 
استقلال که یکی از آنها شکس��ت تیم در دربی بود و 
دیگری باخت ب��ه ذوب آهن و ح��ذف از جام حذفی، 
این برد تا حدی برای ه��واداران تیم التیام بخش بود و 
امیدوارم در بازی که با تیم استقلال خوزستان داریم 
تیم با همین شرایط به میدان بروند و با درخشش در 

زمین به یک برد دیگر دست پیدا کنند.
    البته همین بازی هم کم حاش�یه نداشت. 
حتما می دانید هواداران، برخی بازیکنان ازجمله 
صادقی و بی�گ زاده را به کم کاری و خط گرفتن 

برای ضربه زدن به تیم متهم کردند؟
متاسفم که در قسمت هایی از ورزشگاه اتفاقات تلخی 
رخ داد. به هر روی زمین بازی برای ورزشکاران محترم 
اس��ت و وقتی آنها قدم در آن می گذارند و برای تیم و 
هواداران شان تلاش می کنند باید حرمت شان حفظ 
شده و برعکس این شعارها باید از آنها که مایه افتخار و 
سربلندی استقلال در تیم ملی ایران هستند تقدیر هم 
بشود. از نظر من، بازیکنان استقلال در بازی با راه آهن با 

تمام توانشان به میدان رفتند.
    با پی�روزی مقابل راه آهن بح�ث برکناری 

قلعه نوعی هم منتفی شد؟
این بحث از نظر من منتفی ب��ود اما برخی اعضای 
هیأت مدیره درخواس��ت کردند که موضوع جدایی را 

به بحث بگذاریم. در جلسه ای که داشتیم همه اعضا، 
نظرات خود را اعلام کردن��د و درنهایت به این نتیجه 
رسیدیم که او باید بماند و کارش را ادامه دهد. به هرحال 

در فوتبال، برد و باخت وجود دارد.
    تاچه زمانی از قلعه نوعی حمایت می کنید؟

بگذارید خیال همه را راحت کنم. اگر من مدیرعامل 
استقلال هستم باید بگویم قلعه نوعی حداقل تا پایان 
فصل می ماند و کارش را می کند. ما در کورس قهرمانی 
لیگ هستیم و برکناری سرمربی اصلا عاقلانه نیست. 
کدام تیم را می شناس��ید که چهارم جدول باش��د و 

مربی اش را بدون دلیل برکنار کند.
   ولی خیلی ها معتقدند دوره امیر قلعه نوعی 

تمام شده است!
این خیلی ها که شما می گویید چون خودشان تیم 

ندارند، چنین حرف هایی را مطرح می کنند.
    بگذریم، وضع آندرانیک تیموریان به کجا 

ختم شد؟
واقعیت این است که آندو دوس��ت دارد از استقلال 
برود و ما هم نمی توانیم اصرار به ماندنش کنیم. با این 
حال قص��د داریم اگر قرار به جدایی اس��ت در فضایی 

دوستانه این اتفاق رخ دهد تا بعدا کدورتی پیش نیاید.
    این که گفته ش�ده رضایتنامه آن�دو برای 
تیم های�ی که رقیب اس�تقلال نیس�تند صادر 

می شود، صحت دارد؟
این از تصمیمات کمیته نقل و انتقالات باشگاه است 
که متشکل از نفرات زبده ای است که قطعا برای اتخاذ 
هر تصمیمی با فکر عمل می کنند. دراین باره هم باید 

دلایل را از اعضای همین کمیته بپرسید.
    بحث جدای�ی بازیکنانی نظی�ر حیدری، 
صادقی، فخرالدینی و... هم مطرح شده است. 

درباره آنها چه تصمیمی گرفته اید؟
این بحث ها در رس��انه ها مطرح ش��ده و ما به همه 
بازیکنان خود احتی��اج داریم. تیموریان هم خودش 

خواسته برود.
    از کمیت�ه نق�ل و انتقالات گفتی�د، عدم 
 حضور نظری جویب�اری در ای�ن کمیته دلیل

 خاصی دارد؟
نظری معاون ورزشی باشگاه است و قطعا در طول 
فصل نق��ل و انتقالات کنار این کمیت��ه و اعضای آن 
کمک خواهد کرد. ما حتما از نظرات نظری جویباری 

دراین باره بهره کامل خواهیم برد.

ش�هروند| نایب قهرمان وزنه برداری جهان در سال 
2013 ک��ه در آس��تانه بازی های آس��یایی با مش��کل 
مصدومیت روبه رو شد و حالا باید یک سال خانه نشین 
باش��د، دل پری از فدراسیون و مس��ئولانش دارد. او که 
رکوردش در س��ال 2013 حتی یک کیلوگرم بیشتر از 
رکورد امسال بهداد س��لیمی بود، معتقد است رضازاده 
خودش را به فراموشی زده و حتی یک بار هم با او تماسی 
نداشته است. مولایی این روزها در بابلسر درحالی که با 
عصا راه می رود، در گفت وگو با »شهروند« مسائل مهمی 

را افشا کرد.
   وضع مصدومیتت چطور است؟تمریناتت را 

شروع کردی؟
با این که با عصا راه می روم اما تمرینات بدنسازی ام را 
آغاز کرده ام و در کنارش فیزیوتراپی هم می کنم. خودم 
که به این زودی ها نمی توانم تمرین با وزنه را آغاز کنم اما 
سعی می کنم در این مدت حداقل تجربیاتی که دارم را 
در اختیار جوانان شهرم قرار دهم. از ابتدا من مربیگری 
را دوست داشتم، اگرچه شاید برایم کمی زود باشد اما 
چون مدت زیادی باید خانه نشین باشم، تصمیم گرفتم 

به این شکل در کنار وزنه برداری بمانم.
   ب�رای مس�ابقات جهانی  س�ال آین�ده که 
تعیین کننده سهمیه المپیک محسوب می شود، 

به تیم ملی برمی گردی؟
انشاءالله از ابتدای  سال 94 بتوانم با وزنه تمرین کنم 
و به مسابقات جهانی  س��ال آینده برسم اما هنوز دقیق 
مشخص نیست. هدف اصلی من المپیک 2016 است 

که باید روی سکو بروم. 
   مسابقات جهانی امسال را که با نتایج نسبتا 

ضعیف برای ایران همراه بود دیدی؟
بله، این رقابت ها را دنبال کردم. رقابت بهداد سلیمی 
برایم خیلی مهم بود که توانست وزنه های نسبتا خوبی 
بزند. متاسفانه تیم خوبی امسال راهی مسابقات جهانی 
نشد و سلیمی نیز به دلیل خستگی نتوانست رکوردهای 
خوبی را از خود به جای بگذارد. من  سال گذشته توانستم 
یک کیلو بیش��تر از رکورد امس��ال بهداد بزنم. آن قدر 
وزنه برداران تیم ملی کم بودند که جابر بهروزی با وجود 
مشکل قلبی به این رقابت ها اعزام ش��د؛ نمی دانم اگر 
خدایی ناکرده مشکلی برایش پیش می آمد، چه کسی 

می خواست پاسخگو باشد. 
   مدتی هم که برای عمل جراحی در بیمارستان 
بودی، دچار مشکلاتی شدی. بالاخره هزینه عمل 

جراحی ات را چه کسی پرداخت کرد؟
هنوز هزینه عمل من را هیچ ک��س پرداخت نکرده 
است. اصلا اگر پزش��کان اش��تباه نمی کردند و قبل از 
بازی های آس��یایی متوجه می ش��دند که رب��اط پاره 
کردم، پایم اینطور نابود نمی شد. بعد از آن نیز قرار بود 
فدراسیون پزشکی ورزشی هزینه عمل من را بدهد که 
رئیس آن تغییر کرد، سپس کمیته المپیک و فدراسیون 
نیز قول هایی دادند که عمل��ی نکردند. باضمانت یکی 
از پزشکان از بیمارستان مرخص شدم و طبیعتا چون 
در اردوی تیم ملی مصدوم ش��دم، فدراسیون باید تمام 

هزینه های درمانم را پرداخت کند.
    بعد از عمل جراحی ات کس�ی سراغی از تو 

گرفته است؟
از طرف فدراسیون هیچ کس تماس نگرفته اما بهداد 
س��لیمی و کوروش باق��ری بارها به من زن��گ زده اند. 
متاسفانه رئیس فدراسیون خودش را به فراموشی زده 
و برای من که 8 سال در تمام رده ها برای تیم ملی مدال 
کسب کردم، هیچ ارزشی قایل نیست. این آقایان دنبال 
منافع خودشان هس��تند و با این وضعیت، وزنه برداری 

درست بشو نیست.
   انگار دل پری از مسئولان داری...

در فدراس��یون که اصلا رئیس نداری��م و در تیم ملی 
 نیز مربیان در حد مل��ی نیس��تند. در امکانات هم که

 زیر صفر هستیم. حتی برای قهرمان فوق سنگین جهان 
یک غذای درست و حس��ابی پیدا نمی شود. اینها واقعا 
خنده دار است. البته مسئولان وزارت ورزش و کمیته نیز 
همین طور هستند. فقط می گویند وزنه برداری مدال آور 
است اما نمی دانند که این مدال ها به چه شکلی به دست 
می آید. ماهیانه 800 هزار تومان به ما حقوق می دهند که 
به 10 روز نکشیده، تمام می ش��ود. آن پول را هم دنبال 
بهانه هستند که ندهند. مثلا می گویند بند کفشت باز 
است؟ پس این ماه حقوق نمی گیری! این پول ها همه 
به جیب رئیس فدراسیون می رود. رضازاده اصلا به فکر 

فدراسیون نیست و فقط به جیب خودش فکر می کند.
    فک�ر نمی کن�ی رض�ازاده دوس�ت ن�دارد 

رکوردش زده شود و اینطور برخورد می کند؟
تا  سال گذش��ته اینطور نبود و دوست داشت که من 
موفق باشم اما امسال رفتارش کاملا تغییر کرد. مطمئن 
باشید که امسال دوست نداشت بهداد سلیمی رکوردش 
را بزند و اج��ازه این کار را هم در بازی های آس��یایی به 

سلیمی نداد.

 بهرام افشارزاده در گفت وگو با »شهروند«: 

قلعه نوعی تا پایان فصل 
سرمربی استقلال می ماند

  هواداران به جای شعار دادن از ملی پوشان تجلیل کنند

 بهادر مولایی در گفت وگو با »شهروند«: 

 رضازاده اصلا
 به فکر فدراسیون نیست

  پزشکان تیم ملی با اشتباه شان، مرا نابود کردند

تایید میزبانی والیبال در جام ملت های آسیا

حقانیت ایران ثابت شد
ش�هروند| بعد از اتفاقات چند م��اه اخیر برای 
والیبال کشورمان، همه مردم و همچنین مسئولان 
فدراس��یون نگران بودند با ناعدالت��ی یک میزبانی 
دیگر از ایران گرفته ش��ود. میزبان��ی جام ملت های 
آسیا توسط ایران در  س��ال 2015 درحالی که چند 
ماه قبل مورد تأیید فدراس��یون جهانی قرار گرفته 
و اعلام رسمی ش��ده بود، در آستانه نشست اعضای 
کنفدراسیون والیبال آسیا زیر سوال رفت اما بار دیگر 
این میزبانی مهم تأیید شد تا خیال هواداران میلیونی 

این رشته راحت شود.
لابی داورزنی

محمدرضا داورزنی، رئیس فدراسیون والیبال که 
از اعضای اصلی هیأت رئیسه AVC است، یکشنبه 
شب به منظور شرکت در جلسه سالیانه کنفدراسیون 
والیبال آسیا، تهران را به مقصد بانکوک تایلند ترک 
کرد و سه ش��نبه ش��ب در مراسم بازگش��ایی دفتر 
AVC در تایلن��د که با حضور رئیس فدراس��یون 
جهانی انجام ش��د، ط��ی نشس��ت های جداگانه با 
روسای فدراسیون های مختلف و آری گراسا رئیس 
FIVB و بن ناصر رئیس AVC موافقت مجدد آنها 
را برای میزبانی ایران در هجدهمین دوره رقابت های 

قهرمانی آسیا جلب کرد.
شکست   مخالفان

میزبانی ایران با این که قبلا قطعی ش��ده بود، در 
اجلاس کنفدراس��یون والیبال آس��یا مورد بررسی 
دوباره قرار گرفت اما با رایزنی های داورزنی مخالفان 
این مسأله نتوانستند کاری از پیش ببرند و برای بار 
دوم نیز این میزبانی تأیید ش��د. بدین ترتیب ایران 
 سال آینده میزبان رقابتی خواهد بود که قهرمانش 
به المپیک 2016 راه پیدا می کند. بر همین اساس 
هواداران ایران می توانند نقش کلیدی در حمایت از 

ایران برای یک صعود تاریخی داشته باشند.
افشاردوست: ایران، یک یار بیشتر دارد

محمود افشاردوس��ت، دبیر فدراس��یون والیبال 
درب��اره تأیید دوب��اره میزبانی ایران به »ش��هروند« 
می گوی��د: »این میزبان��ی قبلا قطعی ش��ده بود اما 
به هرحال اتفاق��ات رخ داده در اجلاس فدراس��یون 
جهانی، کمی نگران بودیم تا اتفاق ب��دی رخ دهد. 
برخی از کشورهای آس��یایی به دنبال این هستند 
که با لابی های پش��ت پرده ایران را زمین بزنند زیرا 
نمی توانند پیشرفت والیبال کشورمان را هضم کنند.«

وی همچنی��ن می افزاید: »خدا را ش��کر با رایزنی 
داورزنی نظر رئیس فدراس��یون جهان��ی و رئیس 
کنفدراسیون آسیا نیز مثبت اعلام شده و آنها حتی 
حمایت خ��ود را از ایران در راه رس��یدن به المپیک 
ابراز کردند. به هرحال باید خوشحال باشیم که برای 
رسیدن به المپیک می توانیم در جام ملت های آسیا 
شاهد حمایت چند هزار نفری مردم باشیم. کسانی 
که قطعا باعث می شوند ایران با یک یار بیشتر نسبت 

به حریفان در میدان ظاهر شود.«

درآمد 2 برابری رونالدو نسبت به مسی
آمار اخیر نشان می دهد کریس رونالدو برای هر 
پیغام تبلیغاتی در صفحه فیسبوک خود 143 هزار و 
750 دلار درآمد کسب می کند اما مسی آرژانتینی 
تقریبا نصف این رقم )62 هزار و 500 دلار( س��ود 
مالی می برد. درح��ال حاضر رونال��دو دومین فرد 
کره زمین از نظر تعداد هوادار در ش��بکه اجتماعی 
فیس بوک است اما مسی همچنان به این وادی کم  
علاقه نشان می دهد و تا جای ممکن از تبلیغات و 
حضور فعال در شبکه های اجتماعی دوری می کند.

زلاتان، میزبان پادشاه سوئد
زلاتان ابراهیموویچ، بهترین گلزن تاریخ سوئد 
میزبان پادشاه و ملکه سوئد بود و در توري، باشگاه 
پاري سن ژرمن را به آنها معرفي کرد. زلات، پادشاه 
کارل و ملکه سیلوا را برای بازدید پارک دو پرنس، 
ورزشگاه اختصاصی پاری سن ژرمن همراهی کرد 
و سپس آنها را به آکادمی فوتبال تیمش برد. طبق 
آنچه در عکس ها مشاهده می شود او مدام درحال 
ش��وخی با 2 مقام عالی رتبه کشور اسکاندیناوی 
بود. هر چقدر پادشاه اخمو به نظر می رسید، ملکه 

صورت خندانی داشت.

کفش پیرلو بایگانی شد
کفش��ی که گل دقیقه 90 پیرلو ب��ه تورینو در 
دربی اخیر ش��هر تورین را ب��ه ارمغ��ان آورد در 
 موزه نگهداری خواهد ش��د. این اقدام به منظور
 ارج نهادن بر زحمات آندرا پیرلو، کفش این بازیکن 
35 س��اله صورت گرفت و حتی گفته می ش��ود 
روزنامه های ایتالیایی از سران فوتبالی کشورشان 
درخواست کرده اند حالا که نام ستاره یوونتوس در 
لیست نهایی کاندیداهای مرد سال جهان نیست، 
از این بازیکن به عنوان زحمتکش ترین چهره  سال 

فوتبال دنیا تجلیل کنند.

بالگرد برای ترک ورزشگاه 
پس از شکس��ت 3 بر یک لس��تر مقابل لیورپول 
میهمان در لیگ برتر انگلی��س، »ویچای« میلیونر 
تایلندی و مالک باش��گاه لستر با بالگرد اختصاصی 
خود که روی زمین چمن نشسته بود، اقدام به ترک 
ورزشگاه خانگی تیمش کرد! کارشناسانی نظیر رابی 
ساویج، مایکل اوون، استیو مک منمن و دارن فلچر 
که در استودیوی اختصاصی مشغول تحلیل بازی 

بودند با تعجب و ناباوری این صحنه را نظاره کردند.

ذره بین

ورزش جهان

تیتر بازی

 اینستاگرام

   فدراسیون جهانی اتومبیلرانی در مجمع عمومی که 
جمعه برگزار خواهد شد از فدراسیون اتومبیلرانی ایران 

به دلیل میزبانی از رالی خاورمیانه تقدیر خواهد کرد.
    تیم فوتبال خبرنگاران، عکاس��ان و گزارشگران 
ورزش��ی روز ش��نبه در دی��داری خیری��ه با هدف 
آزادسازی زندانیان به مصاف تیمی خواهد رفت که 

علی کریمی نیز در آن به میدان می رود.
    کمیته نظ�ارت بر مربیان خارج�ی به حضور 
زلاتکو کرانچار در تیم فوتبال امید  رای منفی داد 

تا حضور این مربی کروات در ایران منتفی شود.
    جلسه کمیته انضباطی برای رسیدگی به پرونده 
سجاد مرادی، ملی پوش دوی 800 متر ایران، 25 آذر 

برگزار می شود. 
    علیرض��ا جهانبخش بعد از خطای ش��دید روی 
بازیکن حریف در لیگ دس��ته اول هلند 3 جلسه از 

همراهی نایمخن محروم شد.

کفاش�یان: گزارش هایی نگران کننده از گذش��ته 
کرانچار به وزارت ورزش رسیده/ او تنها مربی نیست 

که می تواند ما را به المپیک ببرد
سلیمی: قول مس��ئولان پس از بازی های آسیایی 

180 درجه برگشت 
س�جادی: فدراس��یون فوتبال با بالاترین بودجه 
همیشه معترض است/ تکلیف پول های فیفا معلوم 

نیست

خوشبختی به سبک یعقوب

یعقوب کریمی،  هافبک اس��تقلال با قراردادن 
عکس��ی از خود و پدرش در اینس��تاگرام نوشته 

است: »خوشبختی یعنی قلب پدرت بتپد...«

 پرسپولیس- ذوب آهن، بدون حضور تماشاگر

رونمایی از نخستین فینالیست
ش�هروند| اولین دی��دار از مرحل��ه نیمه نهایی 
جام حذفی فردا)جمعه( از ساعت 15: 15 با برگزاری 
دی��دار می��ان پرس��پولیس و ذوب آه��ن پیگیری 
می ش��ود. هرچند پرسپولیس در نخس��تین دیدار 
از دور برگش��ت بازی های لیگ برتر در دیدار مقابل 
نفت تهران شکس��ت خورد اما بازیکن��ان و حمید 
درخشان می دانند که بیش��ترین شانسی که برای 
گرفتن جام در ای��ن فصل دارن��د، رقابت های جام 
حذفی است، به ویژه که تیم های بزرگ لیگ برتری 
یعنی سپاهان، تراکتورس��ازی و استقلال از گردونه 
این رقابت ها حذف ش��ده اند. در سوی دیگر یحیی 
گل محمدی س��رمربی ذوب آه��ن و بازیکنان این 
تیم امیدوار هس��تند ک��ه با قهرمانی ج��ام حذفی 
بار دیگر ذوب آه��ن را به بازی  ه��ای لیگ قهرمانان 
آسیا ببرند. این مس��أله را می توان از اظهارنظرهای 
بازیکنان ذوب آهن پس از حذف اس��تقلال متوجه 
شد. این مس��ابقه با رای کمیته انضباطی و به دلیل 
رفتارهای غیرحرفه ای هواداران پرس��پولیس بدون 
 حضور تماش��اگر برگ��زار می ش��ود. تصمیمی که 
حاشیه های زیادی از سوی پرسپولیس ایجاد کرده 
است. دیگر دیدار این مرحله را تیم های پدیده مشهد 
و نفت تهران شنبه هفته آینده ساعت 14 در مشهد 

برگزار خواهند کرد.

 هفته شانزدهم لیگ برتر فوتبال

فرمان به دست صمد افتاد
ش�هروند| 3 دیدار باقیمانده از رقابت های هفته 
ش��انزدهم لیگ برتر فوتبال امروز)پنجش��نبه( در 
شهرهای مختلف برگزار می ش��ود. مهم ترین بازی 
امروز در تهران و بین دو تیم پیکان و سپاهان از ساعت 
15 انجام خواهد شد. پیکان که ابتدای فصل با خرید 
بازیکنان اسم و رس��م دار می خواست بین مدعیان 
حضور داش��ته باش��د، نتوانس��ت در نیم فصل اول 
انتظارات را برآورده کند و بعد از برکناری ابراهیم زاده 
حالا نوبت به مرفاوی رسیده تا خودی نشان دهد. این 
مربی در ایستگاه اول، حریف سرسختی دارد و باید 
دید س��پاهانی ها که اکنون فرصت مناسبی دارند تا 
با نفت صدرنشین هم امتیاز شوند، این فرصت را به 
مرفاوی و تیمش می دهند در خانه امتیاز بگیرند یا 

نه؟ 
در دیگر بازی گسترش فولاد و استقلال خوزستان 
تیم های 15 و 16 امتیازی جدول رده بندی درحالی 
از ساعت 14 در تبریز به مصاف هم می روند که وضع 

چندان مناسبی در نیم فصل اول نداشتند. 
آخری��ن ب��ازی نی��ز از س��اعت 15 می��ان نفت 
مسجدس��لیمان و س��ایپا برگزار می ش��ود. به نظر 
می رس��د مسجدس��لیمانی ها برای جب��ران نتایج 
نیم فصل اول مترصد فرصت هستند. مجید جلالی 
و ش��اگردان جوانش هم برای این ک��ه همچنان در 
میانه های جدول باقی بمانند، باید نتیجه بازی رفت 

را جبران کرده و به پیروزی برسند.

جام حذفی

رقابت

ش�هروند| قهرمان نیم فصل اول لیگ برتر با رقم 
زدن هت تریک شکست، نه به دست بقیه بلکه با طناب 

حاشیه س��ازی مرب��ی کم تجربه اش 
درح��ال س��قوط ب��ه قع��ر چاه 

است. شکس��ت و حذف مقابل 
تیم پدی��ده در ج��ام حذفی، 
استراحت بین 2 شکست لیگی 

مقابل نفت تهران و فولاد بود. در 
ای��ن فاصله، نظم��ی، مدیرعامل 

تراکتورس��ازی به طور رسمی 
استعفا داد و حالا تیم بزرگ 
تبریز، مدیرعامل ندارد. در این 
شرایط، انگار رسول خطیبی 
تصور کرده در این ش��رایط 

همه کاره تیم است.
 حاشیه 

به جای مباحث فنی 
خطیب���ی در کنفران���س 

مطبوعاتی پ��س از پایان بازی اخیر 
تیمش مقاب��ل نفت ته��ران به جای 
مسائل فنی به دریای حاشیه زد. او به خاطر 
2 اشتباه حامد لک، این بازیکن سرباز را از تیم 
اخراج و به پادگان فرستاد و او را مقصر اصلی 
شکست تیمش دانست؛ حتی به شیروند و 
دلیر، 2 بازیکن حامی لک هم رحم نکرد و 
آنها را نیز روانه پادگان کرد. دیکتاتوری 
جوان تری��ن و بالطب��ع کم تجربه ترین 
مربی فصل ج��اری لیگ برتر تا جایی 
پیش رفت که او به 3 سرباز مغضوب 
تیمش اجازه بازگش��ت ب��ا هواپیما 

را ندارد و آن ها، اتوبوس��ی به تبریز برگشتند! واکنش 
مظنون اصلی، جالب بود. لک دراین باره گفت: »رسول 
خطیبی تصمیم گرفته که من به پ��ادگان بروم و من 
هم باید تابع تصمیمات او باشم. حق طبیعی خطیبی 
می دانم که دنبال دروازه بان جدید باشد. شرفم را از سر 

راه نیاورده ام که بخواهم از عمد گل بخورم.«
موج    انتقادها

رفتاره��ای خطیبی در دو روز گذش��ته س��بب 
شده تا بسیاری از حامیانش به منتقد تبدیل شوند. 
بسیاری از پیشکس��وتان و اهالی فوتبال به انتقاد از 
سرمربی 36ساله تراکتورس��ازی پرداخته اند و او نیز 
پاسخ قاطعی برای آنها ندارد. علی اکبر استاداسدی، 

پیشکسوت تبریزی فوتبال دراین باره به »شهروند« 
می گوید: »متاس��فانه خطیبی هم ب��ا کارهایی که 
می کند حاش��یه ها را بیش��تر می کند. م��ن واقعا از 
رفتارهای خطیبی متعجب هس��تم، ی��ک نفر باید 
با او صحبت کن��د. این کارها یعنی چه؟ همین چند 
شب پیش دیدید کاسیاس چه اشتباهی کرد؟ او که 
دروازه بان رئال اس��ت، حتما باید از فوتبال محوش 
می کردند! خطیبی سن پایینی دارد و طبیعی است 
که نتواند در لحظات مهم تصمیم درس��تی بگیرد. 
متاسفانه یک بزرگتر باتجربه هم کنارش نیست که 

راهنمایی اش کند.«
استاداسدی که سابقه همکاری با رسول را دارد، از 
یک واقعیت پرده برمی دارد: »رسول جنبه باخت ندارد 
و عشقش بردن است. او وقتی می بازد، به هم می ریزد 
و این شرایط به ضرر تراکتورسازی است. من نگران 
تراکتورسازی هستم. هرروز حاشیه ها بیشتر می شود 
و متأسفانه خود خطیبی این حاش��یه ها را به وجود 

آورده است.«

طناب حاشیه های خطیبی به گردن تراکتورسازی

دیکتاتوری رسول
  استاد اسدی درگفت و گو با »شهروند«: او جنبه باخت ندارد


